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Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wtoclawek

W imieniu mieszkaic6w ulicy Bajecznej proszq o uporzqdkowanie terenu
miqdzy blokiem Bajeczna 1 a stadionem w lesie na Tazamczu. Mieszkaricy
skar2q siq na zalegajqce teren Smieci i brak dbato6ci o zielef. Nie pamiqtajq,
kiedy na tym obszarze byiy koszone trawa i chwasty.
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